

Referat af afdelingsmøde afd. 35.

Deltagere:

Trine Butterworth

Kim Lindberg

Carlo Ladegaard-Sørensen(referent)

Dagsorden:

1. Uafklarede punkter fra seneste møde. Ad1: Jeg fortalte, at der efter min mening var for lidt demokrati i bestyrelsen. Det blev drøftet, og der var ikke helt enighed. Jeg opfattede, at hvis vi er enige i bestyrelsen, og emnet ikke er egnet til at spørge beboerne, så tager vi beslutningen. Hvis vi er uenige, og emnet ikke er egnet til at spørge beboerne, så bestemmer flertallet. Er det større spørgsmål og vidtrækkende beslutninger, spørger vi altid beboerne, men vi fortæller vores holdning(holdninger).
2. Fremsendte skitser vedr. Bülovsvej 6. Ad2: Det ser interessant ud. Kim og jeg prøver at komme med i byggeudvalget, og vi arbejder på, at der kommer et gæsteværelse i bebyggelsen.
3. Info til beboerne om kommende aktiviteter. Ad3: Kim har lavet et oplæg, og det er rigtig godt, så jeg har ingen kommentarer. Kim sender det ud.
4. Plantning af forårsløg. Ad4: Kim kontakter Kaja, og beder hende om at lave en samlet plan for, hvad ildsjælene kunne tænke sig.
5. Diverse punkter. Ad5: Vi talte meget om fliser. Enige om, at Trine og jeg sætter af og sætter pæle i. Har efterfølgende talt med Karsten, og han mener godt, at vi kan vente lidt med at gå i gang, så han ville gerne have, at vi tager det med på Markvandring. Han får så efterfølgende priser hjem på det vi bliver enige om. Jeg var ved ham for at høre om mulighederne for at skifte vaskeskabet ud. Det må vi godt, men vi skal selv betale. For at få det over en årrække, skal det være evt. hele badeværelset. Vi talte også om hjertestarter. Han køber en ved Falck, magen til dem de andre afdelinger har. Den vi får op, men den skal også betjene Bülovsvej 6, så han var lidt "varm" på en placering på gavlen til nr 19. Det skal vi nok også tage med på Markvandring.
6. Jeg er ikke helt sikker på, at I er enige med mig og referatet, så jeg hører gerne kommentarer, og retter det til så vi er enige.